
Budoucí čas s WILL 

Ahoj sedmáci, 

záměrně jste teď měli delší pauzu, protože jsem si myslela, že se uvidíme už příští týden, ale protože 

se nám nástup do školy posunul až do 9.června, posílám vám ještě jednu práci pro všechny na doma. 

Ti z vás, kteří o 9.6. do školy nejdou, budou samozřejmě dál pracovat z domova. 

 

1) Minule jste měli za úkol slovíčka týkající se vesmíru, tak si je zopakujeme. Do školního sešitu 

si napište datum 29th May a nadpis SPACE a vypište tato slovíčka v jednom sloupečku česky a 

do druhého sloupečku je napište anglicky. Zkuste to bez slovníčku. 

Vesmír 

Slunce 

Měsíc 

Země 

Planeta 

Hvězda 

Satelit 

Raketa 

Vesmírná loď 

Vesmírná stanice 

Oběžná dráha 

 

2) V učebnici ve cv 4/30 máte definice slovíček, které se týkají vesmíru. Do sešitu si napište 1-8 a 

tato slovíčka napište. 

 

3) Do školního sešitu si napište datum 1st June a nadpis BUDOUCÍ ČAS S WILL: 

(určitě jsme na něj již někde narazili, je to nejjednodušší ze tří anglických budoucích časů) 

Zapište si: Budoucí čas s WILL se používá pro děje: 

a) o kterých si nejsme úplně jistí, zda se stanou: 

Např: It will rain on Friday. (Říkali to v předpovědi počasí, ale nikdo to neví jistě) 

  We will travel to France in summer (Pokud nám to situace v Evropě dovolí) 

 

b) pro které jsme se právě rozhodli nebo když něco nabízíme: 

Např: vidíme starou paní, jak nese těžké tašky a řekneme „I will help you“ – Pomůžu Vám. 



           Kamarádka vám volá, že si neví rady s DÚ a řeknete: „We will write it together“- Napíšeme  

     ho společně. 

Tvar budoucího času s WILL tedy vypadá takto: 

OSOBA  +  WILL  +  SLOVESO V INFINITIVU 

Peter    will    learn on Friday. 

(Peter    se bude    učit v pátek) 

We     will    go to school in June. 

(My    budeme   chodit do školy v červnu) 

They     will    cook tonight. 

(Oni     budou    vařit dnes večer) 

I     will    be at home. 

(Já     budu    doma) 

Pozn. – pokud chcete říct budu/budeš… bez slovesa jako u poslední věty, musíte v AJ říct WILL BE, 

samotné will nikdy použít nemůžete) 

 

Tvar záporu vypadá úplně stejně, jen místo WILL říkáme WON´T (=zkrácený tvar pro WILL NOT) 

OSOBA  +  WON´T  +  SLOVESO V INFINITIVU 

I     won´t     sleep long on Saturday. 

(Já     nebudu    spát dlouho v sobotu) 

My parents    won´t     watch TV tomorrow. 

(Moji rodiče   nebudou   koukat na TV zítra) 

Mum    won´t     tidy up in the afternoon. 

(Maminka    nebude    uklízet odpoledne) 

 

4) Přeložte tyto věty do školního sešitu. Napište je pouze anglicky: 

a) My budeme cestovat do vesmíru v roce 2050. 

b) Astronauti nebudou přistávat na Měsíci v lednu. 

c) Vesmírná stanice bude stát méně než 5 milionů dolarů. 

d) Vesmírné lodě budou vzlétat z letiště v Praze. 

e) Tento hotel bude mít 50 pokojů. 

f) Ono bude slunečno o víkendu. 

g) Tyto šaty nebudou drahé. 

h) Raketa doveze 100 lidí na Měsíc každý rok. 

 



5) V učebnici ve cv 1/30 máte za úkol napsat, co si myslíte, že se stane/nestane v následujících 

20ti letech. Protože si ale nejste jistí, musíte použít budoucí čas s WILL. 

Věty budou tedy buď: Astronauts will travel to other planets. NEBO Astronauts won´t travel to 

other planets. (Záleží na vašem názoru). 

Napište věty 1-6 do školního sešitu. 

 

To je pro tento týden vše, vypracované úkoly mi tradičně pošlete na mail do 5.6.(pátek). 

 

Mějte se hezky       

Lenka Kudrnová 


